
Het jaar 2023 wordt niet direct gekenmerkt door een specifieke activiteit of gebeurtenis voor Leefbaar Simpelveld. 

Echter, eind 2023 is na enkele overleggen en weloverwogen keuzes het besluit genomen om de naam van onze partij 

te wijzigen. Per 1 januari 2024 heet onze partij niet meer Leefbaar Simpelveld, maar kort en krachtig LEEFBAAR. 

Vanaf nu zal de toevoeging “Simpelveld” niet meer gebruikt worden in publicaties en verslaglegging. 

Tevens is eind 2022 ons lid en commissielid Kevin Paffen aan de slag gegaan met het ontwerpen van een nieuw logo 

en een nieuwe huisstijl. Het bestuur en leden van de partij vonden dat het tijd werd voor vernieuwing. Kevin is erin 

geslaagd het oude logo in een nieuw jasje te steken en daarmee ‘toekomstproof’ te maken. Via deze weg een 

welgemeend en meer dan verdiend compliment aan Kevin. 

Om bovenstaande ontwikkelingen verder vorm te geven zullen in 2024 ook onze facebook pagina en website 

vernieuwd worden. Ook zal er kritisch gekeken worden naar overige publicaties en visitekaartjes etc. 

Al sinds enkele jaren nodigt LEEFBAAR jaarlijks alle carnavals hoogheden uit voor een gezamenlijk ontbijt op een 

zondag kort na de carnaval. Op die manier willen wij de hoogheden feliciteren en is dit voor hun nog een gezellig 

samenzijn. Vanwege beperkingen in de coronatijd hebben we het ontbijt 2 jaar niet georganiseerd. Omdat de 

deelname vanuit de hoogheden sterk wisselde, hebben we begin 2023 besloten om vanaf 2024 alle hoogheden een 

persoonlijke felicitatie en presentje te overhandigen (ondertussen is dat ook gebeurd en dit werd goed ontvangen). 

LEEFBAAR heeft zich ook in 2023 met man en macht ingezet voor een ‘Schoon Simpelveld’. Opvallend daarbij is dat 

de burgers ons steeds meer waarderen en herkennen. Nog opvallender is dat sinds begin 2023 een aantal niet-leden 

beschikbaar is om met ons mee te lopen. Regelmatig zijn er dan ook 8 mensen actief bij deze activiteit. 

Geconcludeerd mag worden dat het prikken van afval nog steeds een goede zet is van onze partij die ook in 2024 en 

verder gecontinueerd gaat worden. 

Ook het maandelijkse spreekuur werd in 2023 weer als vanouds goed bezocht. In onze ledenvergadering van 

november 2023 werd gevraagd om een lijst bij te houden van het aantal bezoeken. Over 2023 zijn deze statistieken 

helaas niet beschikbaar, maar vanaf 2024 zal dit bijgehouden worden. Wel is er eind 2023 gesproken over een 

nieuwe (online) opzet voor ons spreekuur. Deze nieuwe opzet wordt in de loop van 2024 uitgewerkt en in gang 

gezet. 

Verder mag vermeld worden dat de algemene ledenvergadering in november goed werd bezocht en dat het bestuur 

blij is met de bijdrage van alle aanwezigen. Dank daarvoor. 

Onze fractievoorzitter Frans Ortmans nam begin 2023 plaats in de commissie voor de benoeming van een nieuwe 

burgemeester. Het bijwonen en voorbereiden van alle bijeenkomsten en vergaderingen kost veel tijd. In juli 2023 

werd de nieuwe burgemeester van onze gemeente geïnstalleerd. Een woord van dank voor de extra inspanningen 

van Frans is op zijn plaats. 

Op politiek vlak zijn er evenals in 2022 weinig bijzondere punten te benoemen. Buiten de jaarlijks terugkerende 

stukken over de gemeenschappelijke regelingen, de gemeentebegroting en de BERAP’s, stonden er maar enkele 

andere stukken op de raadsagenda. In het vragenuur van de raad liet onze partij zich een aantal keer horen over 

onderwerpen zoals Parkstad-IT (PIT) en de renovatie van de voetbalvelden. Verder stemde onze partij in 2023 qua 

grote projecten in met het bestemmingsplan voor Markt 11 te Simpelveld, het beschikbaar stellen van een 

investeringskrediet voor Schilterstraat Simpelveld en het beschikbaar stellen van budget voor de renovatie van de 

voetbalvelden binnen onze gemeente, inclusief een amendement dat openingen biedt om met eigen inzet een 

kunstgrasveld te realiseren. 

Ook in 2023 droegen onze fractieassistenten weer naar vermogen hun steentje bij in de beraadslagingen van de 

commissie, die de gemeenteraad adviseert over te nemen besluiten. Werk dat zeer zeker niet onderschat mag 

worden en waar vanaf deze plaats dan ook een groot dankjewel voor wordt gemaakt aan onze fractieassistenten 

Ingrid, Jo, Kevin en Tim. 

De drie raadsleden bezochten in 2023 getrouw de raadsvergaderingen en de overige vergaderingen zoals presidium, 

informatiebijeenkomsten en overleggen met diverse gemeenschappelijke regelingen. 

Terugkijkend naar het jaar 2023 mogen wij ons als bestuur erg dankbaar voelen voor de inzet van alle leden en 

betrokkenen!! 

Tot zover ons jaarverslag 2023. 


